
Wyciąg z protokołu z VII sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 14 listopada 2024 

r. – punkty: Wnioski i zapytania oraz Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 

Radny Grzegorz Sosnowski 

Czy oświetlenie na ulicy Popiełuszki jest planowane w najbliższym czasie ? Czy znane są 

ewentualne daty ? 

Pan Paweł Polikowski 

Zostanie wykonane w 2025 roku. 

 


